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PRESS RELEASE 

 

ANDRITZ starts up largest high-kappa fiberline 

in China for Nanning Sun Paper 

安德里茨向南宁太阳纸业提供的国内最大高卡伯值

制浆生产线成功开机 
 

GRAZ, DECEMBER 4, 2023. International technology group ANDRITZ has started up a state-of-the-

art, highly efficient fiberline and lime kiln plant at Nanning Sun Paper’s pulp and paper mill in Nanning, 

Guangxi Province, China.  

国际技术集团安德里茨向南宁太阳纸业提供的先进高效的制浆生产线和石灰窑，日前成功开机。 

 

Zang Zijia, Project Director, Nanning Sun Paper, said, "Start-up of the fiberline and lime kiln went very 

smoothly. The project progressed quickly, the start-up test was completed within one month after 

feeding, and now the equipment is running stably. We will definitely continue working with ANDRITZ in 

the future to further increase our capacity and efficiency." 

南宁太阳纸业项目总监臧子甲先生表示：“制浆生产线和石灰窑系统开机都非常顺利，进度很快，投料

后1个月就完成了开机任务。设备现在运行稳定，我们将继续与安德里茨协作配合，进一步优化提高产

量和效率，充分发挥设备的潜力。” 

 

The ANDRITZ supply was on full EPS (Engineering, Procurement, Supervision) basis and included the 

following: 

安德里茨以EPS（含工程设计、采购和指导服务）形式提供了以下工艺设备： 

 

• The largest high-kappa fiberline in China with a capacity of 1,600 adt/d. The hardwood line 

includes a TurboFeed chip feeding system, Lo-Solids continuous cooking, blow line refiners, 

screen room, LC refiners and highly efficient washing with a multi-stage DD-Washer drum 

displacer washer, a GF-Filter advanced vacuum drum filter washer and a COMPACT PRESS 

wash press.  

国内最大的高卡伯值制浆生产线。该阔叶木浆生产线产能为 1,600 adt/d，供货范围包括木片喂料泵

TurboFeed、低固形物连续蒸煮 Lo-Solids、喷放磨、筛选、低浓磨，和采用多段高效洗涤的鼓式置

换洗浆机 DD-Washer、紧凑型双辊洗浆机 Compact Press 以及先进真空洗浆机 GF-Filter。  
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• An energy-efficient lime kiln plant with a capacity of 450 t/d burnt lime, including a LimeDry lime 

mud washing and dewatering filter, a LimeKiln feeding system, a LimeKiln shell, riding rings, roller 

sets and driving mechanism, as well as a LimeCool and a LimeFire burner. 

节能型石灰窑，石灰产量 450 吨/天，包括白泥洗涤和脱水的白泥多盘过滤机 LimeDry、石灰窑进料

系统、石灰窑壳体、支撑圈、托轮、传动装置、分区冷却器 LimeCool 以及石灰窑燃烧器 LimeFire

。 

 

– End – 

 
ANDRITZ has started up a fiberline and lime kiln plant at Nanning Sun Paper. 

安德里茨向南宁太阳纸业提供的制浆生产线和石灰窑已成功开机投产 

 

 

 


